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Deželni zbor kranjski. 
Sej a dne 13 julija 

V tej seji se je nadaljevala razprava o poglavju 
„deželna kultura" letnega poročila deželnega odbora. Pri 
ti priliki je poslanec Povše pojasnil, kaj se je storilo za 
povzdigo mlekarstva. Poročevalec Lenarčič je to hva
ležno priznal. 

Pri poročilu o letnega poročila poglavja „Občinske 
stvari" se je sklenilo: a) Deželnemu odboru se naroča po
skrbeti primernim potom, da se župani in občinski taj
niki teoretično in praktično izvežbajo v svojem uradnem 
poslovanju, ter cesarsko vlado naprositi, da povodom 
glavarstvenih uradnih dnij tak pouk po mogočnosti po
spešuje; b) da v prihodnjem zasedanju predloži glede 
virilistov primerne spremembe občinskega volilnega reda. 

Poslanec Višnikar je poročal o proračunu ncrmalno-
šolskega zaklada za 1 1901. Potrebščina znaša 956.391 
kron, pokritje 48 200 kron. 

Občinska cesta iz Mirne peči v Dolenjo vas se je 
deloma uvrstila mej okrajne ceste, pogorelcem v Velikem 
Mraševem se je dovolilo 3000 kron podpore. 

Seja dne 5. jul i ja . 
V tej seji se je po dolgi razpravi odobril računski 

sklep in proračun kmetijske šole na Grmu. Krški občini 
se je istotako po dolgi debati dovolilo 2000 kron pod
pore za mestno bolnico. Nadalje se je rešilo več prošenj. 
Mej drugimi se je dovolilo 600 kron podpore surovin
skemu društvu črevljarske zadruge v Ljubljani. Koncem 
seje je poslanec baron Schwegel podal od vseh treh 
strank podpisani predlog zastran pasivne volilne pravice 
deželnih služnikov. 

Seja dne 9. juli ja. 
V tej seji je poslanec baron S c h w e g e l uteme

ljeval svoj predlog, naj deželnim uradnikom ne bo do
voljeno sprejemati mandate za deželni zbor. 

Zbornica je potem odobrila proračun bolniškega in 
blazniškega zaklada, sprejela predlog, naj se za ustano
vitev domače lekarne v deželni bolnici dovoli 9000 kron, 

rešila dolgo vrsto vsakojakih prošenj in nekaj cestnih 
zadev. 

Zanimiva razprava se je vnela pri poročilu dežel
nega odbcra o davkih. Poslanci baron Wurzbach, Luck-
mann, Hribar, Žitnik in Pfeifer so ostro bičali posto
panje davčnih oblaetev glede odmerjenja davko?. Deželni 
predsednik baron Hein je sicer davčno oblast branil, ali 
izrečenih pritožb ni mogel odreči. 


